
ARE YOU IN THE TRADES AND 
LOOKING TO HIRE AN APPRENTICE? 

BUILDING SKILLS & CREATING OPPORTUNITIES

T H E  N W A C  N A T I O N A L

APPRENTICESHIPS PROGRAM

NWAC-NAP.ca

The Native Women’s Association of Canada’s National Apprenticeships Program 
(NAP) offers up to $20,000 in funding to hire Indigenous women, Two-Spirit, 
transgender, and gender-diverse people for apprenticeships in the Red Seal Trades. 
NWAC’s NAP is designed to build skills and address labour shortages across Canada. 

Elevate your business practices by prioritizing diversity and reconciliation through 
inclusive hiring.

By participating in NWAC’s NAP your business will have access to:

• $10,000 in funding for apprenticeship positions each year, for a maximum of 
$20,000 annually.

• The NAP job board to connect directly with potential apprentices.

• Resources for providing a safe and inclusive learning environment for Indigenous 
women, Two-Spirit, transgender, and gender-diverse people.

Your business is eligible for participation if it:

• Has 499 or fewer paid employees.

• Has the facilities and equipment to adequately transfer skills to the apprentice.

• Can meet any regulations applying to your trade, such as wage rates and ratios.

About the Native Women’s Association of Canada (NWAC): NWAC is a national Indigenous 
organization that represents the political voices of Indigenous Women, girls, Two-Spirit, 
transgender, and gender-diverse people in Canada. NWAC is inclusive of First Nations-on-
and off-reserve, status, non-status, and disenfranchised- Inuit, and Métis.

DID YOU KNOW…

Over the next ten years, an estimated 332,000 workers will be retiring from 
the construction industry. Tapping into the availability of talent among the 
Indigenous and female workforce can help your business address this challenge.

Funded by the Government 
of Canada’s Apprenticeship 
Service Program
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AFAC-PNA.ca

VOUS ÊTES DANS LES MÉTIERS ET VOUS 
CHERCHEZ À EMBAUCHER UN APPRENTI?  

P R O G R A M M E  N A T I O N A L

D’APPRENTISSAGE DE L’AFAC

Le Programme national d’apprentissage (PNA) de l’Association des femmes 
autochtones du Canada offre un financement pouvant aller jusqu’à 20 000 $ pour 
l’embauche de femmes et de personnes Deux Esprits, transgenres et de diverses 
identités de genre autochtones pour des apprentissages dans les métiers du Sceau 
rouge. Le PNA de l’AFAC est conçu pour développer les compétences et remédier à 
la pénurie de main d’œuvre dans tout le Canada. 

Améliorez vos pratiques commerciales en donnant la priorité à la diversité et à la 
réconciliation par un recrutement inclusif.

En participant au PNA de l’AFAC, votre entreprise aura accès : 

• à 10 000 $ de financement chaque année pour des postes d’apprentissage, 
jusqu’à un maximum de 20 000 $ par an; 

• au tableau d’offre d’emplois du PNA pour entrer directement en contact avec des 
apprenties potentielles; 

• à des ressources pour offrir un environnement d’apprentissage sécuritaire et 
inclusif aux femmes et aux personnes Deux Esprits, transgenres et de diverses 
identités de genre autochtones.

Votre entreprise est admissible à la participation si : 

• elle compte 499 employés rémunérés ou moins; 

• elle possède les installations et l’équipement nécessaires pour transférer 
adéquatement les compétences aux apprenties; 

• elle peut respecter toutes les réglementations s’appliquant à votre métier, telles 
que les taux et les ratios de salaires. 

À propos de l’Association des femmes autochtones du Canada (AFAC) : L’AFAC est un 
organisme autochtone national qui représente la voix politique des femmes, des filles et 
des personnes Deux Esprits, transgenres et de diverses identités de genre autochtones 
au Canada. L’AFAC inclut les membres des Premières Nations, avec ou sans statut ou 
émancipées, sur et hors réserve, ainsi que les Inuites et les Métisses. 

DÉVELOPPER LES COMPÉTENCES ET CRÉER DES OPPORTUNITÉS

LE SAVIEZ VOUS… 

Au cours des dix prochaines années, on estime que 332 000 travailleurs 
prendront leur retraite dans le secteur de la construction. Exploiter la 
disponibilité des talents parmi la main-d’œuvre autochtone et féminine peut 
aider votre entreprise à relever ce défi.

Financé par le gouvernement du 
Canada par le biais du Programme 
du service d’apprentissage
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